

Eastern Europe Regional News for November 28, 2018

Jack Corley
November 28, 2018



November 28, 2018



Blessing Family Festival in Pskov

Russia, Pskov, November 3, 2018

On November 3, 2018, four couples received the Marriage Blessing at a Family Festival held in the northwestern Russian city of Pskov. Twenty-seven adults attended the program. [Read more ...](#)

Фестиваль семей в Пскове

Россия, Псков, 3 ноября 2018 г.

[Третьего ноября в Пскове прошёл Фестиваль семей, на котором 4 пары получили Благословение. В нём приняли участие 27 человек. Мы готовились к Фестивалю в течение трёх недель. Read more ...](#)



Moldovan Mobile Festival Surpasses Goal

Moldova, November 8, 2018

On November 8, 2018, we held a mobile festival in the city of AneniiNoi ("New Ann") on the occasion of its City Day.

We set a goal of blessing 21 couples, but by the end of the day we had blessed 29 couples. Sabina Nadezhdin, the FFWPU national leader of Moldova, and two more sisters helped us. Read more ...

Мобильный Фестиваль семей в Молдове

Молдова, 8 ноября 2018 г.

[В День города Новые Анены, 8 ноября, мы провели мобильный фестиваль Благословения на Центральной площади города. Нашей целью было передать Благословение 21 супружеской паре, и к концу дня 29 пар приняли участие в Фестивале семей. Нам помогли национальный лидер FFWPU Молдовы Сабина Надеждин и еще две](#)

[сестры. Read more ...](#)



Second Holy Ground Established in Novosibirsk

Russia, Novosibirsk, November 18, 2018

On Sunday, November 18, the second Holy Ground was established in Novosibirsk.

The location is the center of a large, beautiful city park named “Birch Grove.” [Read more ...](#)

Основание Святой земли в Новосибирске

Россия, Новосибирск, 18 ноября 2018 г.

[В воскресенье 18 ноября в Новосибирске основана вторая Святая земля. Место для нее выбрали в центре большого красивого городского парка “Березовая роща”. Read more ...](#)



Day of Family, Love and Fidelity

Russia, Novosibirsk, November 18, 2018

On Sunday, November 18, a program for couples called “Day of Family, Love and Loyalty” took place in Novosibirsk, in which more than 30 people took part. [Read more ...](#)

День семьи, любви и верности

18 ноября 2018 года, Новосибирск

[В воскресенье 18 ноября в Новосибирске состоялась программа для супружеских пар “День семьи, любви и верности”, в которой приняли участие более 30 человек. \[Read more ...\]\(#\)](#)
